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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése alapján, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani dr. Navracsics Tibor közigazgatási és igazságügyi miniszterhez

„Miért részrehajló a kegyelmi döntések előkészítésében? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Népszava 2012 . május 18-án arról adott hírt, hogy a Közigazgatási és Igazságügy i
Minisztériumban azt a tájékoztatást kapta, hogy Geréb Ágnes kegyelmi ügyében a jogerős ítélet
leirata a tárcához megérkezett, valamint a környezettanulmány elkészítése folyamatban van .

K/6592 . számú írásbeli kérdésemben arra kerestem választ, hogy kapott-e kegyelmet a szabolcs i
polgármesterekkel összejátszó Dibáczi Zoltánt vállalkozó, illetve Ön tett-e ilyen tartalm ú
előterjesztést a köztársasági elnöknek? Ön válaszában azt közölte, hogy a kért adat nem min ősül
közérdekű adatnak, ezért a választ megtagadta . A válasz nem tartalmazta azt sem, hogy Dibáczi
Zoltán egyáltalán kért-e kegyelmet, azaz, folyik-e ebben az ügyben döntés-el őkészítő eljárás .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön nem találja különösnek, hogy az információk közlésében különbséget tesz egyik vagy mási k
kegyelmi ügy között?
Ön szerint van-e alkotmányjogi akadálya a kegyelem tárgyában hozott köztársasági elnök i
határozatok teljes terjedelmében való közzétételének?



Ön szerint lehet-e különbséget tenni büntető ügyek iránti társadalmi érdeklődés kielégítésének
igénye tekintetében aszerint, hogy az érdekl ődés során felmerül-e a Fidesz érintettsége vag y
nem?

Budapest, 2012 . május
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